



European Institute for Comparative Cultural Research
Europäisches Institut für vergleichende Kulturforschung gGmbH
Institut Européen de recherche comparative sur la culture
Instituto Europeo de Investigación cultural comparativa
Европейского института сравнительных исследований культуры

Secretariat: Irmintrudisstr. 17, D - 53111 Bonn
Tel. (+49-228) 2420996/7 * Fax 241318
info@ericarts.org / www.ericarts.org

To whom it may concern

Since more than a decade, the European Institute for Comparative Cultural Research gGmbH (ERICarts) has maintained fruitful relations with the **BAKANKULT Foundation** (Belgrade). In joint conferences, studies and consultancy services for the EU, the Council of Europe and (inter-) national cultural institutions or foundations as well as during the preparation of exhibitions and publications, in thematic workshops and at other occasions we have come to appreciate the expertise, reliability and support provided by this organisation and its Director Dimitrije Vujadinovic. We can, therefore, strongly recommend Balkankult to other potential project or resource partners.

*Seit über einem Jahrzehnt arbeitet das Europäische Institut für vergleichende Kulturforschung gGmbH (ERICarts) erfolgreich mit der **BALKANKULT-Stiftung** (Belgrad) zusammen. In gemeinsamen Konferenzen, Untersuchungen und Beratungsprojekten für die EU, den Europarat sowie (inter)nationale Kulturinstitutionen und Stiftungen, bei der Vorbereitung von Ausstellungen und Publikationen, in Workshops zu verschiedenen Themen und bei anderen Gelegenheiten haben wir die Expertise, Verlässlichkeit und Unterstützung dieser Einrichtung und ihres Direktors Dimitrije Vujadinovic schätzen gelernt. Wir können Balkankult daher rückhaltlos anderen potenziellen Projektpartnern und Förderern empfehlen.*

Bonn, 7 February 2011

A handwritten signature in black ink, appearing to read "A. J. Wiesand".

Prof. Dr. Andreas Joh. Wiesand
(Executive Director)

Founding Bodies (Gründungsgesellschafter gGmbH): European Association of Cultural Researchers e.V. (ECURES), in co-operation with Boekmanstichting (Amsterdam), FinnEKVIT (Helsinki); Observatorio das Actividades Culturais (Lisbon); Zentrum für Kulturforschung (Bonn/Berlin).

President, Board of Governors (Vorsitzende der Gesellschafterversammlung): Ritva Mitchell, Helsinki

Management (Geschäftsführung): Andreas Wiesand (Executive Director)